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                                                                                                                                                 TOČKA 2 

Občina Hoče-Slivnica  

Pohorska cesta 15 

2311 HOČE  

 

Številka: 03201-2/2014 

Datum:   30. 1. 2014   

 

 

 

 

Z A P I S N I K  

20. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica,  

ki je bila v sredo, 29. 1. 2014 ob 17. uri, v sejni sobi Občine Hoče-Slivnica 

 

 

 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 

 

Na začetku je bilo ugotovljeno, da je prisotnih 19 občinskih svetnikov in svetnic, zaradi česar je 

sklepčnost zagotovljena. 

 

Prisotni: 

Beras Magdalena, Bukovec Franc, Demšič Boris, Dugi Vlado, Frangeţ Marijan, Fras Silva, Fridl Irena, 

Gajzer Zdenka, Jaklin Rajko, Mihalič Franjo, Obreht Anton, Ornik Srečko, Pavlinek Andrej, Pavokovič 

Natalija, Rec Dragica, Soršak Marko, Strnad Matjaţ, Vernik Rosina, Vrhovšek Konrad. 

 

Ostali prisotni: 

Joţef Merkuš - ţupan, Irma Bračko - direktorica občinske uprave, Denis Balaţič, Tatjana Kramarič 

Petek, Zvone Trstenjak, Karmen Purg, Metka Meglič, Maja Krajnc, Stanko Rafolt, Jasna Kmetec - 

strokovne sluţbe, Branko Faleţ - Nadzorni odbor, Franjo Švajger - Medobčinski inšpektorat in 

redarstvo Maribor, Robert Osterlič - ZEL-EN d.o.o., Metka Oberlajt - zapisnikar. 

 

 

V skladu s 27. členom Poslovnika občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica bo vodil sejo podţupan 

Občine Hoče-Slivnica, g. Marko Soršak. 

 

 

2. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljali so člani sveta: G. Franjo Mihalič,ki je povedal, da ne bo glasoval za zapisnik, v katerem ni 

napisana vsebina razprave, ampak samo kdo so razpravljavci. 
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G. Boris Demšič se prav tako ne strinja s takšno obliko zapisnika. Napisani bi morali biti vsaj predlogi, 

ki se oblikujejo. Ni zadovoljen z odgovori na vprašanja z 18. redne seje.  

Odgovor številka 3: RAČKA CESTA - ni razvidno kakšni ukrepi se bodo zavzeli, zato odgovor ni 

popoln. 

Odgovor številka 4: GRAMOZNICA HOČE - odgovor bi bil celovit, če bi občinska uprava povedala, 

kje bo začela s samim delom, ne pa da se samo ugotavlja dejansko stanje. Vprašal je, če je s strani 

ministrstva ţe prišel odgovor glede poteka koncesije za Stavbar? 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 1:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme zapisnik 19. redne seje Občinskega sveta Občine 

Hoče-Slivnica. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 17 PROTI: / 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

 

3. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Razpravljali so člani sveta: G. Boris Demšič, ki je postavil proceduralno vprašanje g. ţupanu, zakaj ne 

vodi več sej občinskega sveta. 

 

Podžupan g. Marko Soršak je dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje. 

3. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

4. Obravnava in potrditev Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi organa skupne občinske 

uprave »Medobčinski inšpektorat in redarstvo Maribor« - po skrajšanem postopku. 

5. Obravnava in potrditev Odloka o določitvi in načinu izvajanja izbirne gospodarske javne 

sluţbe distribucije toplote iz kotlovnice na lesno biomaso Slivnica - prva obravnava. 

6. Obravnava in potrditev imenovanja predstavnika lokalne skupnosti v svet zavoda Vzgojni 

zavod Slivnica pri Mariboru. 

7. Obravnava in potrditev Odloka o predmetu in pogojih za podelitev koncesije za opravljanje 

lokalne gospodarske javne sluţbe pokopališke in pogrebne dejavnosti ter urejanje 

pokopališč v Občini Hoče-Slivnica – prva obravnava. 

8. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraţevalnega in varstvenega zavoda Osnova šola Dušana Flisa Hoče – po 

skrajšanem postopku. 
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9. Obravnava in potrditev Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega 

vzgojno-izobraţevalnega in varstvenega zavoda Osnova šola Franca Lešnika-Vuka Slivnica 

pri Mariboru – po skrajšanem postopku. 

10. Obravnava in potrditev Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o kriterijih in 

postopku za sprejem otrok v javne vrtce Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem postopku. 

11. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 106/63, k.o. Slivniško Pohorje. 

12. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 106/60, k.o. Slivniško Pohorje. 

13. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 106/54, k.o. Slivniško Pohorje. 

14. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 106/49, k.o. Slivniško Pohorje. 

15. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 106/43, k.o. Slivniško Pohorje. 

16. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 227/8, k.o. Čreta. 

17. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 248/7, k.o. Čreta. 

18. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 77/37, k.o. Slivnica. 

19. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 77/41, k.o. Slivnica. 

20. Obravnava in potrditev Sklepa o ustanovitvi statusa grajenega javnega dobra na zemljišču 

parc. št. 77/33, k.o. Slivnica. 

21. Obravnava in potrditev Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 - prva 

obravnava. 

22. Seznanitev Občinskega sveta z izidom glasovanja na 10. korespondenčni seji. 

23. Seznanitev Občinskega sveta z izidom glasovanja na 11. korespondenčni seji. 

24. Seznanitev Občinskega sveta z izidom glasovanja na 12. korespondenčni seji. 

25. Pobude in vprašanja. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 

 

 

4. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI 

ORGANA SKUPNE OBČINSKE UPRAVE »MEDOBČINSKI INŠPEKTORAT IN 

REDARSTVO MARIBOR« - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal direktor Medobčinskega inšpektorata in redarstva Maribor g. Franjo 

Švajger.  
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Predsednik Odbora za komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi 

predsednik Statutarno pravne komisije g. Anton Obreht.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 3:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi organa 

skupne občinske uprave »Medobčinski inšpektorat in redarstvo Maribor« - po skrajšanem 

postopku. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

5. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O DOLOČITVI IN NAČINU IZVAJANJA 

IZBIRNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŢBE DISTRIBUCIJE TOPLOTE IZ KOTLOVNICE 

NA LESNO BIOMASO SLIVNICA - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podal predstavnik podjetja ZEL-EN d.o.o. g. Robert Osterlič. Predsednik 

Odbora za komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik 

Statutarno pravne komisije g. Anton Obreht.  

Statutarno pravna komisija predlaga občinskemu svetu potrditev odloka z upoštevanjem predlogov za 

spremembo 4. in 26. člena. 

 

Razpravljali so člani sveta: g. Vlado Dugi, g. Konrad Vrhovšek. 

 

Na vprašanja iz razprave je odgovoril predstavnik podjetja ZEL-EN d.o.o. g. Robert Osterlič. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 4:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o določitvi in načinu izvajanja izbirne 

gospodarske javne sluţbe distribucije toplote iz kotlovnice na lesno biomaso Slivnica v prvi 

obravnavi. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
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Podžupan g. Marko Soršak je predlagal, da se glede na to, da ni bistvenih vsebinskih pripomb, v skladu 

s tretjim odstavkom 80. člena Poslovnika, sprejme odlok v drugi obravnavi, z dopolnitvijo 4. in 26. 

člena. 

 

SKLEP ŠT. 5:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o določitvi in načinu izvajanja izbirne 

gospodarske javne sluţbe distribucije toplote iz kotlovnice na lesno biomaso Slivnica v drugi 

obravnavi. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

6. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV IMENOVANJA PREDSTAVNIKA LOKALNE SKUPNOSTI 

V SVET ZAVODA VZGOJNI ZAVOD SLIVNICA PRI MARIBORU 

 

Predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. Franc Bukovec je podal uvodno 

obrazloţitev navedene točke. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 6:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica imenuje  predstavnika lokalne skupnosti v svet zavoda 

Vzgojni zavod Slivnica pri Mariboru, g. Antona Obrehta. 
 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

7. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PREDMETU IN POGOJIH ZA PODELITEV 

KONCESIJE ZA OPRAVLJANJE LOKALNE GOSPODARSKE JAVNE SLUŢBE 

POKOPALIŠKE IN POGREBNE DEJAVNOSTI TER UREJANJE POKOPALIŠČ V OBČINI 

HOČE-SLIVNICA - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Karmen Purg. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. Stališče je podal tudi predsednik Statutarno 

pravne komisije g. Anton Obreht.  
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Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 7:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije 

za opravljanje lokalne gospodarske javne sluţbe pokopališke in pogrebne dejavnosti ter 

urejanje pokopališč v Občini Hoče-Slivnica v prvi obravnavi. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

Podžupan g. Marko Soršak je predlagal, da se glede na to, da ni pripomb, v skladu s tretjim odstavkom 

80. člena Poslovnika, sprejme odlok v drugi obravnavi. 

 

 

SKLEP ŠT. 8:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o predmetu in pogojih za podelitev koncesije 

za opravljanje lokalne gospodarske javne sluţbe pokopališke in pogrebne dejavnosti ter 

urejanje pokopališč v Občini Hoče-Slivnica v drugi obravnavi. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

8. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 

O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŢEVALNEGA IN VARSTVENEGA 

ZAVODA OSNOVA ŠOLA DUŠANA FLISA HOČE - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Karmen Purg. Predsednik Statutarno pravne 

komisije g. Anton Obreht je podal stališče komisije. Stališče je podala tudi predsednica Odbora za 

druţbene dejavnosti ga. Irena Fridl.  

 

Razpravljali so člani sveta: G. Anton Obreht, ki je podal obrazloţitev, zakaj je sprememba pomembna. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 9:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega in varstvenega zavoda Osnova šola Dušana Flisa 

Hoče – po skrajšanem postopku. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

9. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA 

O USTANOVITVI JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŢEVALNEGA IN VARSTVENEGA 

ZAVODA OSNOVA ŠOLA FRANCA LEŠNIKA-VUKA SLIVNICA PRI MARIBORU 

 - po skrajšanem postopku 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Karmen Purg. Predsednik Statutarno pravne 

komisije g. Anton Obreht je podal stališče komisije. Stališče je podala tudi predsednica Odbora za 

druţbene dejavnosti ga. Irena Fridl.  

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 10:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraţevalnega in varstvenega zavoda Osnova šola Franca 

Lešnika-Vuka Slivnica pri Mariboru – po skrajšanem postopku. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

10. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

PRAVILNIKA O KRITERIJIH IN POSTOPKU ZA SPREJEM OTROK V JAVNE VRTCE 

OBČINE HOČE-SLIVNICA - po skrajšanem postopku 
 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Karmen Purg. Predsednik Statutarno pravne 

komisije g. Anton Obreht je podal stališče komisije. Stališče je podala tudi predsednica Odbora za 

druţbene dejavnosti ga. Irena Fridl.  



Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 29. 1. 2014 

 
8 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 11:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika 

o kriterijih in postopku za sprejem otrok v javne vrtce Občine Hoče-Slivnica – po skrajšanem 

postopku. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 19 PROTI: / 
 

 

 

11. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 106/63, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljali so člani sveta: g. Konrad Vrhovšek, ki meni, da je ţe bila podana vloga za asfaltiranje 

navedene ceste. G. Anton Obreht meni, da je za te ceste potrebno ustanoviti javno dobro, da ne bo 

problemov s prevozi in med sosedskimi odnosi. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 12:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 106/63, k.o. Slivniško Pohorje. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

12. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 106/60, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 
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Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 13:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 106/60, k.o. Slivniško Pohorje. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 15 PROTI: / 
 

 

 

13. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 106/54, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 14:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 106/54, k.o. Slivniško Pohorje. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

14. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 106/49, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 15:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 106/49, k.o. Slivniško Pohorje. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 16 PROTI: / 
 

 

 

15. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 106/43, K.O. SLIVNIŠKO POHORJE 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljali so člani sveta: g. Boris Demšič, ki ga je zanimalo, kakšni so pogoji za kategorizacijo ceste. 

 

Na vprašanje iz razprave je odgovoril strokovni sodelavec g. Stanko Rafolt. 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 16:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 106/43, k.o. Slivniško Pohorje. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 15 PROTI: / 
 

 

 

16. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 227/8, K.O. ČRETA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 17:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 227/8, k.o. Čreta. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

17. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 248/7, K.O. ČRETA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 18:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 248/7, k.o. Čreta. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

18. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 77/37, K.O. SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 
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SKLEP ŠT. 19:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 77/37, k.o. Slivnica. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

19. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 77/41, K.O. SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 20:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 77/41, k.o. Slivnica. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 18 PROTI: / 
 

 

 

20. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKLEPA O USTANOVITVI STATUSA GRAJENEGA 

JAVNEGA DOBRA NA ZEMLJIŠČU PARC. ŠT. 77/33, K.O. SLIVNICA 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev je podala strokovna sodelavka ga. Metka Meglič. Predsednik Odbora za 

komunalo g. Marjan Frangež je podal stališče odbora. 

 

Razpravljal ni nihče, zato je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

 

 

 

 



Zapisnik 20. redne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, z dne 29. 1. 2014 

 
13 

SKLEP ŠT. 21:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Sklep o ustanovitvi statusa grajenega javnega 

dobra na zemljišču parc. št. 77/33, k.o. Slivnica. 

 

SKLEP JE SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 17 PROTI: / 
 

 

 

21. TOČKA 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE HOČE-SLIVNICA  

ZA LETO 2014 - prva obravnava 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

Uvodno obrazloţitev za prihodkovno stran proračuna in redno dejavnost občinske uprave je podala 

svetovalka za finance Tatjana Kramarič Petek.  

Strokovne sluţbe so podale obrazloţitev po posameznih področjih: druţbene dejavnosti - Karmen 

Purg, okolje in prostor - Maja Krajnc, komunala - Zvonimir Trstenjak, turizem in gospodarstvo - Metka 

Oberlajt, kmetijstvo in reţijski obrat – tekoče vzdrţevanje - Stanko Rafolt. 

 

Stališča so podali predsednik Odbora za komunalo g. Marjan Frangež, predsednica Odbora za 

kmetijstvo, ga. Rosina Vernik, predsednik Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem, g. 

Andrej Pavlinek, predsednica Odbora za družbene dejavnosti, ga. Irena Fridl, predsednica Odbora za 

finance, ga. Natalija Pavokovič in predsednik Statutarno pravne komisije, g. Anton Obreht. 

 

Odbor za komunalo in Odbor za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem sta sprejela sklep, da 

potrdita Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 v prvem branju. 

 

Odbor za kmetijstvo, Odbor za druţbene dejavnosti, Odbor za finance in Statutarno pravna komisija so 

sprejeli sklep, da ne potrdijo Odloka o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 2014 v prvem branju. 

 

Statutarno pravna komisija predlaga, da ostane odlok v prvi obravnavi in se pristopi k javni obravnavi 

odloka in s predlogi iz javne obravnave odlok dopolni ter ga da ponovno v prvo obravnavo. 

 

V skladu s Poslovnikom je podžupan g. Marko Soršak ob 19. uri odredil 15 minut odmora. 

 

G. Denis Balažič je podal obrazloţitev glede postopka sprejemanja proračuna v skladu s Poslovnikom. 

 

Razpravljali so člani sveta: Vlado Dugi, Matjaž Strnad, Boris Demšič, Anton Obreht, Srečko Ornik, 

Franjo Mihalič, Silva Fras, Zdenka Gajzer. 

 

Na vprašanja iz razprave so odgovarjali strokovni sodelavci po področji: ga. Tatjana Kramarič Petek, 

ga. Metka Oberlajt, ga. Maja Krajnc, ga. Karmen Purg, g. Stanko Rafolt, g. Denis Balažič. 
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G. Vlado Dugi bo glasoval proti Odloku o proračunu (previsoki stroški VŠD, premalo sredstev za 

kulturna društva v primerjavi s športom, ni dobil podatkov o plačah zaposlenih v občinski upravi). 

 

G. Matjaž Strnad bo glasoval proti Odloku o proračunu (previsok znesek kredita, ni predvidenih 

sredstev za ureditev obračališča na Polani in predlaga, da se uvrsti v proračun za leto 2014, za 

novoletno krasitev je previsok znesek). 

 

G. Boris Demšič bo glasoval proti Odloku o proračunu (premalo sredstev je namenjenih za področje 

turizma in gospodarstva, stroški ţupanove plače so višji, kot je namenjeno za razvoj gospodarstva, 

predlaga povečanje sredstev za subvencije samozaposlitev in popravek pravilnika ter dodaten deleţ 

sredstev za področje zaposlovanja, v razvojnem načrtu manjka pomemben dokument, kaj se bo 

naredilo na področju gospodarstva in kmetijstva, v razvojnem načrtu bi morali opredeliti za celotno  

občino, kako se bo reševal problem odpadnih voda, ni vključena prostorska problematika KS Reka-

Pohorje). Predlaga, da bi ustanovili programski svet, ki bi trţil večnamensko športno dvorano. V načrt 

razvojnih programov se naj vključi ureditev ceste do planinske koče Jelka in bi tudi na ta način 

spodbujali stacionarni kmečki turizem. 

 

G. Anton Obreht bo glasoval proti Odloku o proračunu (negospodarno ravnanje in neupoštevanje 95. 

člena Statuta). 

 

G. Srečko Ornik  bo glasoval proti Odloku o proračunu (negospodarno ravnanje). 

 

G. Franjo Mihalič predlaga, da bi namesto redarske sluţbe na PP Rače zaposlili dodatnega policista in 

s tem prihranili nekaj denarja.  

Glasoval bo proti Odloku o proračunu, saj ne podpira tako neodgovornega in negospodarnega ravnanja. 

 

Ga. Silva Fras bo glasovala proti Odloku o proračunu (izgradnja zdravstvene postaje v Slivnici - zakaj 

še vedno vztrajate pri tej lokaciji, ki je krajani ne ţelijo, previsoki stroški električne energije v VŠD in 

javne razsvetljave). 

 

Ga. Zdenka Gajzer meni, da bi se lahko marsikatera postavka zmanjšala (pomoč na domu, 

subvencionirana pomoč otrokom, ki niso bili sprejeti v vrtec, svetovanje HACCP, sofinanciranje 

Centra razvoja človeških virov in fundacije Prizma). 

 

 

Po končani razpravi je podžupan g. Marko Soršak dal na glasovanje naslednji sklep: 

 

SKLEP ŠT. 22:  

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Odlok o proračunu Občine Hoče-Slivnica za leto 

2014 v prvi obravnavi in ga da v javno razpravo do 14. 2. 2014. 

 

V skladu s Poslovnikom je predlagal poimensko glasovanje. 

ZA: 17 

PROTI: / 

 

Beras Magdalena:      ZA 

Bukovec Franc:         ZA 

Demšič Boris:           PROTI 
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Dugi Vlado:              PROTI 

Frangeţ Marijan:      ZA 

Fras Silva:                 PROTI 

Fridl Irena:                NI GLASOVALA 

Gajzer Zdenka:         NI GLASOVALA 

Jaklin Rajko:            NI GLASOVAL 

Mihalič Franjo:        PROTI 

Obreht Anton:          PROTI 

Ornik Srečko:           PROTI 

Pavlinek Andrej:      ZA 

Pavokovič Natalija:  PROTI 

Rec Dragica:            NI GLASOVALA 

Soršak Marko:         ZA 

Strnad Matjaţ:         PROTI 

Vernik Rosina:        NI GLASOVALA 

Vrhovšek Konrad:  ZA 

 

SKLEP NI SPREJET. 

 

Glasovanje: 

Število prisotnih članov pri glasovanju:  19 

ZA: 6 PROTI: 8 
 

 

 

22. TOČKA 

SEZNANITEV Z IZIDOM GLASOVANJA NA 10. KORESPONDENČNI SEJI 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

 

 

23. TOČKA 

SEZNANITEV Z IZIDOM GLASOVANJA NA 11. KORESPONDENČNI SEJI 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 

 

 

 

24. TOČKA 

SEZNANITEV Z IZIDOM GLASOVANJA NA 12. KORESPONDENČNI SEJI 

 

Gradivo k tej točki so člani sveta prejeli s sklicem seje. 
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25. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA  

(dobesedno iz magnetograma) 

 

G. DUGI 

Delni odgovor glede kanalizacije sem ţe dobil in se zahvaljujem, če bo izpeljan v tem obdobju, ker za 

leto 2014 ni predvidenih sredstev. Predlaga, da bi se naredil plan in bi se točno določila področja, da bi 

krajane opozorili, kakšen finančni zalogaj bo to, ker misli, da so hišne čistilne naprave nekje 3.000€. 

V Rogozi, če se bo delalo leta 2016, 2017, če bo prišlo do te izpeljave ali pa realno leta 2018, me 

zanima, kaj bo v tem primeru s krajani. Ali bodo investirali v malo hišno čistilno napravo, ker je v 

vodovarstvenem območju določeno, da jo bodo do leta 2015 morali imeti. Bral sem, da zunaj 

vodovarstvenega območja veljajo pogoji do leta 2017, na vodovarstvenem območju pa leta 2015. Ţelel 

bi, da bi občane obvestili, da bodo vedeli kje so, kdo je na vodovarstvenem območju in kdo je zunaj 

vodovarstvenega območja. Ali se jim bo omogočilo, da se bo tisto zadrţalo za leto, dve, ko se bo delala 

kanalizacija, pa še denarja ni, ker je teţka situacija, da bi lahko občani začeli varčevati. Da bi se resno 

pristopilo k izdelavi in če bo predstavljeno v Utrinkih, da se malo prej pripravi. Ţelel bi obrazloţitev, 

kako bo to potekalo. V Utrinkih naj bo malo bolj obširno napisano, kakšne moţnosti so in kako bo to 

potekalo. 

 

G. DEMŠIČ 

Zanima me, ali je občina naročeno na časopis Večer? 

Direktorica ga. Irma Bračko mu je povedala, da je občina naročena na časopis Večer. 

Prosil bi, da dobi en izvod časopisa ţupan. Če bi dobil časopis z dne 20. 1. 2014, bi lahko prebral 

agonijo, ki se spleta v firmi Lestro Ledinek in Lestro Ledinek inţeniring. Ker če bi to prebral, bi 

resnično moral reagirati. Ampak ni nobene reakcije, zato predlaga, da z ozirom na to, da marsikatera 

lokalna skupnost, v kateri so določene organizacije, ki se zavzema vsaj v smislu moralne podpore 

ljudem, ki vodijo to in delavcem, da tudi naša občina k temu pristopi na izredni seji, ki bi se sklicala in 

bi povabili predstavnike teh dveh firm, da nam povedo, v kakšni veliki agoniji se nahajajo in da na ta 

način damo podporo in javnosti povemo, da nam ni vseeno, kaj se tukaj dogaja. Mogoče bi bil to 

indirekten pritisk tudi na tiste banke, od katerih pričakuje tudi kredit za projekte, ki so razvojno 

naravnani, vendar trenutno jih ta likvidnost zadrţuje. Predlaga, da se v tej smeri tudi naša lokalna 

skupnost vsaj enkrat v teh letih odzove, na pa samo takrat, kot sem prej dejal, ko išče tiste firme, 

Stavbar in tako naprej, ko nekaj rabimo za šport. Takšna je bila praksa. Zato je moj predlog, da se v tej 

smeri to naredi. Če boste rekli za gradivo, ni potrebno drugega kot samo preberite, ali pa skopirajte, kar 

je napisano 20. januarja. Sem zaskrbljen nad odnosom, ki ga ima g. ţupan. Če pa je bila med tem 

časom kakšna reakcija, se opravičujem. 

 

Vsi dobivamo te poloţnice od Nigrada okrog okoljskih dajatev in ta sredstva se zbirajo v proračunu 

Občine Hoče-Slivnica in ostalih občin. Zanima me, čeprav bi mogoče lahko to prej vprašal, ampak sem 

zdaj izkoristil, ali imamo ta sredstva na posebnem kontu in koliko se jih je tudi zbralo? 

Slišal sem preko radia, da bi naj to okoljsko dajatev plačevali samo tisti, ki so priključeni na javno 

kanalizacijsko omreţje. Če ta podatek, ki je bil povedan, drţi, prosim, dajmo ga preveriti in da vidimo, 

kako je s tem. Če pa ta sredstva, ki se zagotovo zbirajo, pa me zanima koliko je teh sredstev bilo, kajti 

gre izključno za namenska sredstva. 

 

Mi smo izredno bogata občina, ker imamo prostor za medgeneracijsko druţenje na Pohorju, za katerega 

smo porabili 85.000€. Odgovor na vprašanje, ki sem ga ţe postavil sem dobil, in sicer, da je v 

opravljanju Čebelarskega društva Hoče. Vprašanje pa je, kaj je s tem prostorom, ali se ga koristi, kdo 
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ga koristi, za kakšen namen ga koristi, kakšne prireditve so bile notri, skratka kaj se tukaj dogaja? Leta 

nazaj, dva sta tukaj zagotovo, ki bosta to povedala, da je bila takrat odločitev drugačna, in sicer da se to 

podre. Ne more mi biti vseeno, da se 85.000€, ki smo jih vloţili s strani občine, ne namenja ali pa ne 

koristi za namen, ki nam je bil predstavljen, ko smo to potrjevali. Torej dajmo se obnašati kot 

odgovorni gospodarji. 

 

Danes nismo sprejeli proračuna, kar je bilo popolnoma jasno in mislim, da smo dovolj odgovorno 

pristopili in na ta način zavezali delavce občinske uprave, predvsem pa povedali tudi g. ţupanu, da so 

mu na ta način izrekli nezaupnico. Mislim, da se tega naj zaveda, kajti to je spet potrditev, da v 

preteklem obdobju do danes, dejansko nas nisi znal povezovati, delal si na tem, da nas boš odbijal, 

ignoriral in to je pač vseskozi bilo prisotno. Človek mora imeti tudi smisel za kolektivno delo in 

upoštevati predloge, ki pridejo s kolektiva, ne pa da se dejansko izključuje, v tem primeru vemo 

opozicija – koalicija. Ampak danes pa vidimo, da je drugače, pa sem vesel. 

 

Ponavljam vprašanje, ki sem ga postavil g. ţupanu ţe na začetku. Zakaj si več ne upaš ali pa nočeš 

voditi sej občinskega sveta? 

 

G. PAVLINEK 

Vprašal bi, če je to higiensko, da na odboru, ko smo potrjevali proračun, svetnik glasuje za, danes je pa 

tu proti? Ali je to prav ali ne? 

 

Podžupan g. Marko Soršak je povedal, da se lahko vsak sam odloči, kako bo glasoval. 

 

G. ORNIK 

Sem podpredsednik Odbora za gospodarstvo, drobno gospodarstvo in turizem in bom povedal zakaj 

sem glasoval proti. Ţe na odboru sem imel pripombe. Na odboru sem glasoval za proračun, ker imamo 

na tem področju vsako leto iste zadeve, tako si ga predstavljam in sem glasoval za. Za proračun v celoti 

pa ne bom glasoval. 

 

 

Ker pobud in vprašanj ni bilo več, se je podžupan g. Marko Soršak zahvalil za udeleţbo in ob 20
55 

sejo 

zaključil. 

 

 

 

 

Zapisala:                                                        Podţupan  

Metka Oberlajt                                      Marko Soršak 

 

 

Zapisnik pregledala: 

Irma Bračko 

 

 

 


